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A szervezet neve, székhelye:  Magyar Birkózók Szövetsége  

(1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.) 

 

Jegyzőkönyv kivonat 
 

1. A szerv neve: 

Elnökség 

 

2. Az ülés időpontja (év/hónap/nap/óra), helye:   

2024. március 28., 10 óra 

1213 Budapest, Hollandi út 8. 
(KIMBA VIP terem) 

 

3. Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek:  

A mellékelt jelenléti ív szerint. A 27 elnökségi tagból 24 van jelen. 

 

4. Ügyrendi határozat a napirenddel kapcsolatban: 

Az ülést Németh Szilárd elnök úr vezeti le. Elnök úr a napirend elejét egy nulladik ponttal 

egészíti ki, mely egy tájékoztató a Kozma István Magyar Birkózó Akadémiát ért támadásról.  

Ezen kívül Rögler Gábor főtitkár úr a napirendet a végén kiegészítené egy, a napokban 

szövetséghez a Hagyományőrző és Fair Play Bizottságtól érkezett javaslattal, mely alapján a 

Segélyezési támogatás keretein belül támogatnák Podolszki Attilát, erről a napirend végén egy 

tájékoztatót szeretne tartani.  

 

Ügyrendi határozat: 

Németh Szilárd szavazást rendel el a napirend elfogadásáról azzal, hogy az előterjesztett két 

kiegészítéssel bővítsék ki. 

 

A szavazás módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 24 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

Az Elnök a szavazás eredménye alapján megállapítja, hogy a megjelentek a napirendet a 

kiegészítésekkel elfogadták. 

 

5. Elnök úr a határozatképesség vizsgálata során a megjelentek számára tekintettel 

megállapítja, hogy az ülés 

a. határozatképes 

b. nem határozatképes 

A szövetség Elnöke röviden üdvözli a jelenlévő elnökségi tagokat és meghívott 

vendégeket. Megállapítja, hogy a jelenlévő 24 taggal az elnökség határozatképes 

[Alapszabály 9. § 8./ d) pont].  

 

6. Napirend: 

0.      Tájékoztatás a KIMBA-t ért támadásról. 

     Előterjesztő Süle László KIMBA kurátor 

1. Tájékoztató az előző Elnökségi ülés óta eltelt időszak eseményeiről. 

Előterjesztő: Németh Szilárd elnök 
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2. Az új elnökség adminisztrációs feladatai. 

Előterjesztő: dr. Loványi Róbert 

3. Az Intéző Bizottság tagjainak megválasztása az elnök javaslata alapján. 

Előterjesztő: Rögler Gábor főtitkár 

4. Az MBSZ Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása. 

Előterjesztő: Rögler Gábor főtitkár 

5. A bizottságok elnökeinek és tagjainak megválasztása az elnök javaslata alapján. 

Előterjesztő: Rögler Gábor főtitkár 

6. Beszámoló a Bukarestben megrendezett Felnőtt Európa-bajnokságról. 

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató 

7. Tájékoztatás az olimpiai részvétellel kapcsolatban. 

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató 

8. Az MBSZ Versenyszabályzatának módosítása (6. számú melléklet, az Utánpótlás válo-

gatási elvek módosítása) az Utánpótlás Bizottság javaslata alapján. 

Előterjesztő: Bácsi Péter szakmai igazgató 

9. Tagsági ügyek. 

Előterjesztő: Rögler Gábor főtitkár 

10. Tájékoztatás a segélyezési támogatásról hozott rendkívüli döntésről 

      Előterjesztő: Rögler Gábor főtitkár 

 

Napirend előtti tájékoztató Lakatos Attilától: 

„Tegnap sajnos balesetett szenvedett az egyik csapatunk. Négy lánnyal és egy fiúval jöttek 

volna a KIMBA-ra edzésre, komolyabb balesetet szenvedtek, szerencsére csak az elől ülő fiú 

sérült meg, őt mentőhelikopterrel elszállították Szegedre a kórházba, őt még a mai napon 

megműtik, majd ott derül ki mennyire súlyos az állapota. A többieknek semmi baja nem lett 

szerencsére.” 

 

Németh Szilárd: 

„Köszönjük a tájékoztatást, sajnáljuk a szerencsétlen esetet, a magam részéről teljes támoga-

tásunkról biztosítjuk őket. A fiúnak minden költségét álljuk. A KIMBA gondoskodjon arról, 

hogy minden költség, ami a gyógyuláshoz szükséges megjelenhessen nálunk. A családot támo-

gatjuk ebben. Kérek szépen visszajelzést Attilától, Főkurátor úrtól és Igazgató úrtól is. Érde-

kelne engem a balesetnek a leírása és a vizsgálat eredménye is. Arra kérek mindenkit, hogy 

akik gépjárművet üzemeltetnek, nagyon figyeljenek a gépjármű állapotára és a sofőr állapotá-

ra is. Mindig legyen fölöttük olyan ember, aki ezeket képes ellenőrizni.” 

 

7. Napirendi pontok bemutatása és határozathozatal  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

0. Tájékoztató a KIMBA-t ért támadásról 
 

A Magyar Birkózók Szövetségének (MBSZ) elnöksége a mai napon megtárgyalta és a 

leghatározottabban elhatárolódik, visszautasítja, elítéli Märtz József, a Csepeli Birkózó Club 

(CSBC) elnökének a Kozma István Magyar Birkózó Akadémiát (KIMBA) ért valótlan és 

otromba vádjait, politikai és üzleti indíttatású támadásait. 

 

Sajnos, Märtz Józsefnek a sajtóban fake news-ként terjedő hazug állításai nem újkeletűek. Ő 

már tavaly, még az MBSZ elnökségi tagjaként indított becstelen és sunyi támadást a magyar 

birkózócsalád ellen. Lejáratásunkra, ellenünk való gyűlöletkeltésre irányuló vádjai akkor is 

ugyanazok voltak, mint legutóbb: 
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• a KIMBA az ő tulajdona, ő „szerzett rá” állami támogatást, amit elloptunk tőle, 

• a KIMBA nem kollégiumot, hanem luxusszállodát és luxuséttermet akar építeni a 

csarnok mellé, 

• nem engedjük be a KIMBA-ba a csepeli birkózókat, anyagilag ellehetetlenítjük a 

CSBC-t. 

 

Märtz József állításai teljesen egybecsengenek, egy tőről fakadnak Borbély Lénárd 

polgármester és Ábel Attila alpolgármester hamis szavaival. Vajon miért? 

 

Egyébként valóságtartalmukat a baloldali politikai, sőt a közpénzen kitartott csepeli 

önkormányzati média sem vizsgálta, hanem „igazsáként”, „leleplezésként”, „lebukásként” 

kürtölte szét az ország és a kerület nyilvánosságában, besározva, befeketítve, megalázva ezzel 

az MBSZ-t, a KIMBA-t, a magyar birkózókat. Nyugodtan kimondhatjuk: egy előre kitervelt 

politikai-üzleti forgatókönyv alapján játszottak össze. 

 

Az MBSZ, a KIMBA dokumentumokkal is tudja cáfolni Märtz József hazug állításait. Az 

MBSZ elnöksége az ügyben tisztázó jellegű etikai eljárást is indított. Azonban Märtz József 

birkózóhoz méltatlan módon, ez elől – inkább elnökségi tagságáról gyáván lemondva - 

elmenekült. A márciusi tisztújításon pedig már egyetlen MBSZ-tagszervezet – még a saját 

egyesülete - sem jelölte elnökségi tagságra, sőt a -a hivatalos meghívás ellenére – a 

beszámoló-tisztújító közgyűlésen sem jelent meg, így nem képviselhette a CSBC-t senki sem. 

 

Pedig a közgyűlésen is szóba került a fenti ügy. Többek közt, hogy a KIMBA 

diákkollégiumának helyén éppen Märtz József és Borbély Lénárd épített, ráadásul engedélyek 

nélkül, törvénytelenül, közpénzen luxuséttermet, „Hollandi 8” néven. (Budapest Főváros 

Kormányhivatala épp’ ezért rendelte el az étterem azonnali lebontását.) Ők építettek oda – 

zöld beruházásnak és „közösségi tervezésnek” álcázva – műanyagborítású tenisz- és padel-

pályákat is, amit Märtz József éttermében lehet kibérelni. A KIMBA-ban hatvannál több 

csepeli birkózó - köztük kilenc CSBC-tag is – is edzenek, de a már négy évvel ezelőtt az 

egyesületeknek felkínált bérleti szerződést egyedül Märtz nem írta alá. A CSBC nyolc év alatt 

– pénzügyi dokumentumokkal igazolhatóan - 138 millió (!!!) forint működési támogatást 

kapott az MBSZ-től, stb., stb. Érdekes tény még az is, hogy a CSBC társelnöke, Hajdú Imre 

önkormányzati képviselő-jelölt a Borbély Lénárd és Csapata nevű formációban. 

 

Határozati javaslat:  

Németh Szilárd szavazást rendel el a közlemény elfogadásáról és közzétételéről. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 24 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

12./2024.(03.28.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a Közleményt és annak közzétételét egyhangúan elfogadta. 

 

Szünet 
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Bálint Zoltán, Virág Lajos távozott 

 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

2. Tájékoztatás az új elnökség adminisztrációs feladatairól. 
 

dr. Loványi Róbert úr tájékoztatója: 

 

„Sokat nem fogok beszélni, mert megkaptam az Irodavezetőtől az elfogadó nyilatkozatokat. 

Sokan nem tudják, ezért elmondom, hogy nem a választással jön létre egy tisztség, hanem 

annak az elfogadásával. Az alapszabályunk úgy szól, hogy Szakszövetség vezető 

tisztségviselőinek legfeljebb az egyharmada válaszható a tagszervezetek tagjainak kívüli 

személyekből. 5-en nyilatkoztak úgy, hogy nem tagjai a tagszervezetnek, ezért benne vagyunk 

az egyharmadban. „ 

 

Határozati javaslat: 

A napirend tájékoztató volt, nem igényel szavazást.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

3. Az Intéző Bizottság tagjainak megválasztása az elnök javaslata alapján. 

 

Rögler Gábor főtitkár úr előterjese: 

„A kiküldött anyagokban megtalálható volt a névsor, Elnöknek Németh Szilárd képviseletével 

és javaslatára Bacsa Pétert javasolta, tagoknak pedig Bácsi Pétert, Balogh Vilmost, Lőrincz 

Tamást, Péteri Lászlót, Süle Lászlót és dr. Szinay Attilát. Ők lennének Elnök úr előterjesztése 

alapján az új IB tagjai.” 

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el az Intéző Bizottság megválasztásról.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 22 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

13./2024.(03.28.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség az Intéző Bizottság elnökére és tagjaira tett javaslatot elfogadta.  

 

Bálint Zoltán visszatért a terembe. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

4. Az MBSZ Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása. 

 

Rögler Gábor főtitkár úr előterjesztése: 

„Az SZMSZ módosítását a felsorolt pontok szerint javasolnám pontosítani. A szövetség nevé-

nek aktualizálása most már minden esetben Magyar Birkózó Szövetségről Magyar Birkózók 

Szövetségére, az 5.5./b. pontban a Sportszakmai Bizottság tagszámának csökkentése 12 főről 
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10-re, az 5.5./d. pontban az Utánpótlás Albizottság tagszámának csökkentése 8 főről 6-ra, az 

5.8./b. pontban Média-marketing Bizottság tagszámának csökkentése 7 főről 6-ra. 5.10. pont-

ban az Orvosi Bizottság nevének megváltoztatása, Orvosi, Prevenciós és Antidopping Bizott-

ságra, mivel ez a mai napon is használt nevük, valamint az 5.10./b. pontban Orvosi, Prevenci-

ós és Antidopping Bizottságra tagjainak növelése 3 főről 5-re, mivel már többen látják el ezt a 

feladatot.” 

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

14./2024.(03.28.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség elfogadta az SzMSz módosítására tett javaslatot, a módosított SzMSz 

hatályos 2024. március 28-tól. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

5. A bizottságok elnökeinek és tagjainak megválasztása az elnök javaslata alapján. 

 

Rögler Gábor főtitkár úr előterjesztése: 

„Elnök úr javaslata alapján a kiküldött előterjesztés alapján a következő bizottsági elnökökre 

és tagok jóváhagyását kérjük: 

Sportszakmai Bizottság 

Elnök: Bácsi Péter 

Tagok: 

- Bánkuti Zsolt 

- Deák-Bárdos Mihály 

- Farkas Gábor 

- Kliment László 

- Lévai Zoltán 

- Lőrincz Tamás 

- Martin Gábor 

- Módos Péter 

- Sastin Marianna 

- Sike András 

 

Utánpótlás Albizottság 

Elnök: Struhács György 

Tagok: 

- Bábszky Gergely 

- Gyöngy Attila 

- Katona Géza 

- Kozák István 

- Ligeti Richárd 
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- Pap Ferenc 

 

Bíró Bizottság 

Elnök: Pál Szabolcs 

Tagok: 

- Kismóni János 

- Palásti Tibor 

- Starosciák Tamás 

- Szántóné Csánó Zsófia 

 

Hagyományőrző és Fair Play Bizottság 

Elnök: Mészáros Gyula 

Tagok: 

- Farkas Tibor 

- Petrezselyem Antal 

- Róth Tamás 

- Szőnyi János 

- Udvardi Attila 

- Varga Jánosné 

 

Orvosi, Prevenciós és Antidopping Bizottság  

Elnök: Balog-Kőrösi Éva 

Tiszteletbeli elnök: Dr. Mensch Henrik 

Keretorvos: Dr. Bakanek György 

Tagok: 

- Dr. Gáspár Krisztián 

- Dr. Gáspár Péter 

- Jász Márton 

- Dr. Mensch Károly 

- Dr. Molnár Szabolcs 

 

Sportolói Bizottság  

Elnökök: Török-Dénes Mercédesz és Kiss Balázs 

Tagok: 

- Ligeti Dániel 

- Losonczi Dávid 

- Nagy Bernadett 

 

Jogi, Átigazolási és Fegyelmi Bizottság 

Elnök: dr. Loványi Róbert 

Tagok: 

- dr. Farnadi Péter 

- dr. Gyurcsány Judit 

- Kálmán Tibor 

- dr. Kun Zsolt 

- Simita Zsolt 

 

Média-marketing Bizottság 

Elnökök:  

Média bizottsági elnök: Deák Zsigmond  
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Marketing bizottsági elnök: Virág Lajos 

Tagok: 

- Bányász Árpád 

- Csoba Péter 

- Kristó Péter 

- Suba Katalin 

- Tollár Dániel 

- Világi Péter 

Kérjük a bizottságok elfogadását.” 

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el bizottságok elfogadásáról.  

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

15./2024.(03.28.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a Bizottságok elnökeire és tagjaira tett javaslatot elfogadta. 

 

Elnök úr elhagyja a termet. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

6. Beszámoló a Bukarestben megrendezett Felnőtt Európa-bajnokságról. 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

„Az eredményeket már ismerjük, 3 bronzérmet szereztünk, illetve 5 ötödik helyet. Ha egy kicsit 

visszatekintünk a közelmúltba, akkor volt már olyan Európa-bajnokság, ahol komolyabb 

eredményeket értünk el, de összességében azt gondolom, hogy nem kell csalódottnak lenni. 

Hiányérzet az azért van, mert azt gondolom, hogy a kötöttfogásban igen is volt benne érem, 

több bronzérmet buktunk el, de mindenki tudja, hogy az idei év elsősorban az olimpiáról és az 

azt megelőző kvalifikációs versenyekről szól. Ennek kicsit alá volt rendelve a bajnokság is, 

nyilván mindig többet szeretnénk, és többet akarunk majd elérni az EB-ken. Nagyon bízunk 

benne, hogy ez az átgondolt felkészülés majd meg fog látszódni a kvalifikációkban, mely a 

közeljövőben lesz aktuális, jövőhéten már elkezdődik az Európai kvalifikáció és bízunk benne, 

hogy amit elterveztünk azt majd tudjuk teljesíteni.”  

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a fenti napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 22 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 
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A határozat száma és pontos szövege: 

16./2024.(03.28.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a bukaresti felnőtt Európa-bajnokság beszámolóját elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

7. Tájékoztatás az olimpiai részvétellel kapcsolatban. 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr tájékoztatója: 

„Az EB gyakorlatilag egy felkészülési állomása volt az európai és világkvalifikációnak és ezt 

megelőzően jövőhéten kedden lesz a sajtónyilvános edzésünk, még az elutazás előtt a 

kötöttfogás fog kezdeni, majd a nők és végül a szabadfogás lesz az, aki szőnyegre lép. 

Korábban az elnökség elfogadta az Európai kvalifikáción induló csapatot, egyúttal az EB-re 

előterjesztett csapattal együtt. Annyi változás történt, hogy Vida Csaba helyett Püspöki Patrik 

fog indulni a kvalifikációs versenyen. Kötöttfogásban 4, szabadfogásban 4, nőiben 5 fővel 

fogunk indulni. A világkvalifikációról amit már előzetesen elmondhatok, hogyha van olyan 

súlycsoport, ahol még kérdéses az induló, ott majd az Európai kvalifikáció után válogató 

verseny keretein belül fogjuk eldönteni, hogy ki az aki indulhat a világkvalifikáción és ez az 

előterjesztés fog az elnökség elé kerülni. A világkvalifikáció után remélhetőleg tényleg az a 

létszám lesz, amit kitűztünk, és majd a 4-6 kvótáról el kell dönteni, hogy ki indul majd az 

olimpián. A decemberi elnökség egyébként döntött, illetve tájékoztatva lett, hogy az, aki a 

kvótát szerezte az lesz az elsődleges jelölt az olimpiai részvételre, ezt továbbra is tartjuk és 

bízunk benne, hogy az elnökség támogatja ezt a javaslatot. A felkészülés összességében a terv 

szerint halad, nincs sérült, nincs komolyabb betegség, mindenki, akit terveztünk ott tud lenni 

majd. A kötöttfogásúak Porecban készültek, a nők kint voltak Biskekben egy nagyon komoly 

nemzetközi edzőtáborban, illetve a szabadfogás ma fog hazaérni Bakuból, ahol szintén 

komoly edzőtáborban vettek részt és bízom benne, hogy mindenki 100%-ot tud nyújtani.”  

 

Határozati javaslat: 

A napirend tájékoztató volt, nem igényel szavazást. 

 

Elnök úr visszatér a terembe. 

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

8. Az MBSZ Versenyszabályzatának módosítása (6. számú melléklet, az Utánpótlás vá-

logatási elvek módosítása) az Utánpótlás Bizottság javaslata alapján. 

 

Bácsi Péter szakmai igazgató úr előterjesztése: 

„Ez egy rövid módosítás lenne és igazából semmi újdonság nincsen, korábban is ehhez a 

gyakorlathoz tartottuk magunkat, annyi pontosítás történt, hogy az utánpótlás válogatási 

elvek 2-es pontjába belekerült azt, hogy már régóta hangsúlyozzuk az utánpótlás 

keretedzéseken való részvételt és figyelembe vesszük a válogatásnál, a 9. pont igazából 

pontosítva lett egy kicsit, változás nagyon nincs benne, viszont a 11-12-es pont az belekerült. 

A 11-es pont arról szól – ezt már az utánpótlás albizottság korábban tárgyalta és el is fogadta 

– hogy azok a versenyzők, akik EB-n indulnak MBSZ költségen, az valamilyen szinten 

kötelezettség is és ha valamilyen okból kifolyólag nem is indulnak a bajnokságon, azért olyan 

elvárás legyen, hogy a világbajnokság felkészüléseinek legalább az 50 %-án ott kell lennie. Ez 

általában egy 3-4 hetes ciklus, nem egy olyan extrém kérés, viszont a világbajnokságra induló 

csapatnak szüksége van edzőpartnerekre és megvan a jogos igényük is arra, hogy legyenek 

edzőpartnerek. A másik pont az korábban vetődött már föl, ez is már évek óta jól működik, 
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hogy azokat akik az EB-re utaznak és 1-5. helyen végeznek, 100%-ban MBSZ költségen 

utazhatnak, illetve 50 %-ban azok, akik a versenyt megelőző két évben rendelkeztek már 

világversenyről EB vagy VB, vagy ifjúsági olimpiai éremmel, illetve az adott évben 

rendelkeztek nemzetközi versenyen kimagasló teljesítménnyel. Ezek lennének a kiegészítések, 

melyek azt gondolom teljes mértékben támogathatóak.” 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a Versenyszabályzat módosításának elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

17./2024.(03.28.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a Versenyszabályzat módosítására tett javaslatot elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

9. Előterjesztés tagfelvételi kérelemről.  

 

Fék Szabolcs helyett Rögler Gábor főtitkár úr előterjese: 

„Érkezett a szövetséghez egy tagfelvételi kérelem a RÁBA ETO Győr Sportegyesület lévén. Az 

egyesület adatait megtalálják a kiküldött előterjesztésben. A tagfelvételhez szükséges feltéte-

lekkel rendelkeznek, az ellenőrünk megtekintette az edzést is, iskola tornatermében edzenek, 

így a tagfelvételt ideiglenes tagsági jogviszonnyal javasolnám megadni.” 

 

Határozati javaslat: 

Bacsa Péter szavazást rendel el a napirend elfogadásáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt. 

A szavazás eredménye: 

Támogató szavazatok száma: 23 

Ellenszavazatok száma: 0 

Tartózkodás száma: 0 

Nem szavazók száma: 0 

 

A határozat száma és pontos szövege: 

18./2024.(03.28.) számú elnökségi határozat 

Az elnökség a RÁBA ETO Győr Sportegyesület részére az ideiglenes tagságsági 

jogviszony megadására tett javaslatot elfogadta.  

 

Napirendi pont száma és tárgya: 

10. Tájékoztató a segélyezési támogatásról. 

 

Rögler Gábor főtitkár úr tájékoztatása: 

„Mivel ez csak tájékoztatás, így nem is ment ki az előterjesztendő anyagok közé az a kérelem, 

ami beérkezett. Podolszki Attilától kaptunk egy levelet, ezt szeretném felolvasni.” – A levél az 

elnökségnek felolvasásra került, azonban annak személyességére tekintettel a jegyzőkönyv azt 
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nem tartalmazza. – „Az Elnökség 2022. 11. 28-án elfogadta a segélyezési szabályzatunkat, 

mely szerint a Hagyományőrző és Fair Play bizottság előre meghatározott keret terhére java-

solhatja, hogy a beérkezett kérelmeket támogathassa az MBSZ vagy sem, és meg is kaptuk a 

bizottság javaslatát, egyhangúan elfogadták Podolszki Attila úrnak a 3 havi 100.000 ft támo-

gatást, ez a bizottság számára a költségvetésben biztosított 3M ft keret terhére történne.” 

 

Határozati javaslat:  

A napirend tájékoztató, nem igényel szavazást. 

 

Németh Szilárd elnök úr: 

„Jobbulást kívánunk Attilának. Még egyszer minden megválasztott elnökségi tagnak 

gratulálok, 27 fős lett az elnökségünk, ebből 10 új tagunk van, 8-at az Közgyűlés választott, 2-

t pedig az Alapszabály tett lehetővé.” 

 

Az elnökségi ülés 12:15 órakor véget ér, a jegyzőkönyvet a jegyzőkönyvvezető és a 2 

jegyzőkönyv hitelesítő aláírja.  

 

Kelt: Budapesten, 2024. március 28. napján 

 

Aláírások: 

 

 

…............................................ 

 Betes Zsuzsanna 

 jegyzőkönyvvezető  

 

 

 …............................................ ............................................ 

 Péteri László Bácsi Péter 

 jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 


